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Spørgsmål 

Vil ministeren gøre rede for, hvorfor man ikke bruger SaaS-løsningen hos VeriBiz til  

bekæmpelse af momssvindel? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har fået oplyst af Udviklings- og Forenklings-

styrelsen: 

 

”Skatteforvaltningen har en række it-løsninger, som understøtter opkrævning og kontrol 

med eksempelvis moms. Når disse løsninger driftes og videreudvikles af en ekstern leve-

randør, vil der være indgået en kontrakt med en it-leverandør, som er omfattet af EU’s 

direktiv for udbud. 

 

Ved kontraktudløb på systemerne gennemfører Udviklings- og Forenklingsstyrelsen nye 

udbud. Udbuddene offentliggøres via EU’s officielle kanaler. 

 

Det er principielt åbent for alle it-leverandører i EU at afgive et tilbud, men i forbindelse 

med udbuddets offentliggørelse vil der normalt være anført en række kvalifikationskrav til 

en kommende leverandør, som vil blive vurderet enten i en prækvalifikationsfase eller di-

rekte i forbindelse med det afgivne tilbud. 

 

Når et givent it-system ikke anvendes, vil det derfor skyldes, at leverandøren bag systemet 

enten ikke har afgivet et tilbud, eller at leverandøren ikke har vundet udbuddet.” 
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